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Torpa skog tomtägareförening,  
Ekonomisk förening 

Protokoll styrelsemöte nr 4. Plats: Torpastugan


Närvarande:                                                         Frånvarande:

Gunnel Forsberg, ordförande.                               -

Jan-Olov Wall, kassör

Anders Fagerlind, sekreterare

Kent Emtelin

Anders Wecke

Lars Stendahl

Margaretha Wiechel


§1 Mötets öppnande 

• Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat.


§2 Godkännande av dagordning 

• Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.


§3 Föregående mötes protokoll 

• Inget att erinra


§4 Ekonomi 

• Indrivning av tidigare års avgifter går vidare. Fortfarande vissa kvar obetalda
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§5 Skrivelser 

• Styrelsen ber Notvarpets båtklubb att återkomma med sin äskning i form av en motion till 
kommande årsmöte


§6 Rapporter


• Lantmäteriet informerar om inkommen ansökan om rivning/nybyggnad Torpet 5:77

• Torpet 5:21 har fällt träd som föreningen ger Mälarö timber i uppdrag att bortforsla

• I juni-juli kommer ett antal kräftor inplanteras i Torpasjön. Detta är ett projekt genom SLU, 

Sveriges lantbruksuniversitet, och kräftorna hålls i bur och matas för att se om de överlever i 
sjön


• Mälarö timber fortsätter avverka till sista April. Sedan kommer de städa i skogarna fram till 
sommaren. Efter Juni kommer ingen avverkning pågå


§7 Ekonomi 

• Se §4


§8 Verksamhetsplanering 

• I kommande budgetförslag kommer kassören lägga in en post för periodiskt underhåll av våra 
pumphus


§9 Övriga frågor 

• Årsmötet skjuts pga Covid-19 upp tills efter sommaren. Handlingar och dokument inför 
årsmötet kommer finnas på hemsidan senast 1 Maj


• Beslut om avgift för jakt kommer tas på årsmötet. Ingen retroaktiv avgift kommer inkrävas för 
föregående år


• Inför årsmötet rekommenderar styrelsen Nässelvikens båtklubb att höja medlemsavgifterna för 
att fondera inför kommande investeringar d.v.s flytbrygga. Styrelsens förslag är en höjning på 
300 kr/medlem i ett första steg
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§10 Nästa styrelsemöte 

• 16 Maj kl 11:00 i Torpastugan


§11 Mötet avslutas 

• Ordförande tackar närvarande och förklarar mötet avslutat


  


                                                                                                                                      

Vid protokollet.                                                                   Justeras


Anders Fagerlind.                                                               Gunnel Forsberg
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